
Управни  одбор  Савјета  ѕа
провођење  мира  изјавио  да
Мостар  треба  имати
јединствену градску управу
Савјет  за  провођење  мира  је  јучер  у  Бриселу  расправљао  о
резултатима  рада  Комисије  за  реформу  града  Мостара.  Виши
замјеник високог представника Вернер Вент(Њернер Њнендт) је
обавијестио Савјет за спровођење мира да је у оквиру Комисије
постигнута сагласност о великом броју питања, што омогућава
предсједавајућем  Комисије  Норберту  Винтерштајну  (Норберт
Њинтерстеин) да до 15. децембра високом представнику достави
јасне  препоруке  којима  ће  се  грађанима  Мостара  осигурати
јединствена градска управа заснована на најбољим примјерима из
европске праксе и у складу са њом.

У коминикеу који је издао, Управни одбор Савјета за провођење
мира је навео да “ће пружити своју пуну подршку у провођењу
рјешења која се односи на  Мостар, заснованог на јединственој
градској управи и са ефикасним механизмима којима се гарантује
одговарајућа заступљеност у органима власти и спријечава да
било који народ има већинску контролу у Градском савјету.”

Коментаришући расправу која се водила у оквиру Савјета за
провођење  мира,  високи  представник  је  данас  рекао:  “Земље
чланице Управног одбора Савјета за спровођење мира јасно су
ставиле до знања да ће подржати јединствен и уједињен град
Мостар. Проблеми Мостара су на политичком и економском плану
засјенили  посљератни  опоравак  БиХ  у  цјелини.  Због  тога
Европска унија очекује од БиХ да проблеме Мостара рјешава у
склопу  процеса  европске  интеграције.  Мостарска  комисија  се
значајно приближила рјешењу проблема, који већ неколико година
спрјечавају грађане тог града да воде нормалан живот. Дугујемо
њима, као и Босни и Херцеговини у цјелини, да наставимо радити
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на ономе што су они постигли.”

ОХР ће изложити своје ставове о томе како треба наставити
процес уједињавања града Мостара након што високи представник
добије извјештај господина Винтерштајна.


